
 

 

Bijlage 6 – Q&A 

Vraag 1 (schriftelijke vraag) 

Frankrijk heeft een groot windmolenproject nabij Duinkerke, dicht bij de Belgische grens (omstreden 

door de Belgische autoriteiten). Als het project doorgaat, is Elia Group dan van plan om zich hierop 

aan te sluiten? 

Dit windmolenparkproject wordt niet ontwikkeld door Elia Group NV maar door RTE en volgens de 

laatst beschikbare publieke informatie maakt dit project nog steeds deel uit van het tienjarenplan voor 

de ontwikkeling van het Franse net (“Schema décennal de développement du réseau”). Daarom is het 

nog te vroeg om uitspraken te doen over een verbinding tussen het Elia-netwerk en dit project. 

 

Vraag 2 (schriftelijke vraag) 

Op 17 april 2025 noteerde de Belgische OLO op 10 jaar 3,12% bruto = 2,184% netto voor een 

risicovrije belegging. Het aangekondigde dividend voor Elia Group (EUR 2,05 bruto = EUR 1,435 

netto) bij een aandelenkoers van EUR 89,40 op dezelfde datum geeft een rendement van 1,605% 

netto. Is de Raad van Bestuur van mening dat bij het vaststellen van het dividend voldoende rekening 

werd gehouden met de risicopremie die inherent is aan elk aandeel ? Dit terwijl de nettowinst per 

aandeel EUR 5,7 bedraagt en pagina 63 van het verslag vermeldt dat Elia Group een gemiddelde 

groei van 20% zou moeten kennen. 

Het dividendbeleid van Elia Group NV is gebaseerd op een dividend per aandeel (‘DPS’ of ‘dividend per 

share’) dat groeit in lijn met de Belgische consumentenprijsindex (CPI), wat de aandeelhouders 

bescherming biedt tegen inflatie. Deze benadering laat toe de groei van de lange termijn investeringen 

te ondersteunen met behoud van een stabiel DPS. 

De vergelijking van het netto-dividendrendement van 1,605% van Elia Group NV met het netto-

rendement van 2,184% van de Belgische OLO op 10 jaar geeft geen volledig beeld. Hoewel het 

dividendrendement onder de risicovrije rente ligt, rapporteerde Elia 5,73 EUR nettowinst per aandeel 

en behoudt het een conservatieve uitbetalingsratio die herinvestering mogelijk maakt. Deze 

herinvestering draagt bij tot de groei, zoals blijkt uit de Regulated Asset Base (RAB) van de 

vennootschap, die naar verwachting zal groeien met een Compound Annual Growth Rate (CAGR) van 

meer dan 20%. 

De evolutie van de aandelenkoers speelt ook een belangrijke rol in het Total Shareholder Return (TSR). 

Na een daling van 13% (1 jaar aandelenkoers tot 6 april) steeg de koerst van het aandeel Elia Group 

NV met 14% tussen 6 april en 30 april 2025, na de aankondiging van de kapitaalverhoging. In deze 

context is de vennootschap van oordeel dat de risicopremie op gepaste wijze wordt in acht genomen 

- niet alleen via dividenden, maar ook via het totale aandeelhoudersrendement, dat de toekomstige 

meerwaarden uit winst en RAB-toename omvat. In gereguleerde, kapitaalintensieve sectoren zoals Elia 

Group NV, is waardecreatie op lange termijn nauw verbonden met herinvestering en 

rendementsstabiliteit eerder dan met rendement op korte termijn. 

  



 

 

Vraag 3 (mondeling, tijdens de algemene vergadering gestelde vraag) 

Een aandeelhouder vraagt meer informatie over de wijze waarop de voordracht van kandidatuur-

bestuurders tot stand komt en vraagt eveneens meer informatie over het curriculum vitae van een 

voorgedragen bestuurder. 

Mevrouw Dominique Offergeld antwoordt dat een headhunter kantoor werd ingeschakeld om de beste 

kandidaten voor de vacante mandaten te zoeken, dit op basis van een door het Benoemings- en 

Vergoedingscomité opgesteld profiel. Aansluitend heeft een persoonlijk gesprek tussen (een selectie 

van) mogelijke kandidaten en het Benoemings- en Vergoedingscomité plaatsgevonden. Op basis van 

dit gesprek en rekening houdend met de curricula vitae van de kandidaten en de noden van de 

vennootschap, heeft het Benoemings- en Vergoedingscomité een advies aan de Raad van Bestuur 

geformuleerd.  

Mevrouw Dominique Offergeld meldt verder dat meer informatie kan worden verschaft over het 

curriculum vitae van één of meer voorgedragen bestuurders wanneer de vraagsteller preciseert over 

welke kandidaat hij meer informatie wenst.  

De aandeelhouder antwoordt hierop dat hij zijn vraag na de algemene vergadering nader zal 

preciseren. 

Vraag 4 (mondeling, tijdens de algemene vergadering gestelde vraag) 

Een aandeelhouder vraagt meer informatie over de investering van Elia in de Verenigde Staten van 

Amerika. De aandeelhouder voegt er meteen aan toe dat hij zelf geen voorstander is van 

investeringen in de Verenigde Staten van Amerika.  

De Voorzitter antwoordt vooreerst dat de Amerikaanse Inflation Reduction Act beoogt buitenlandse 

investeringen in de Verenigde Staten van Amerika aan te trekken. Hij onderlijnt tevens dat Elia er 

bewust voor gekozen heeft om niet zelf een onderneming in de Verenigde Staten van Amerika op te 

richten, maar wel om een akkoord de sluiten met een sterke Amerikaanse partner.  

De heer Bernard Gustin voegt hieraan toe dat het ook belangrijk is om te kijken naar de internationale 

strategie van Elia die onder meer beoogt niet afhankelijk te zijn van één regulator. Thans is Elia als 

gereguleerde transmissnetbeheerder op evenwichtige wijze aanwezig in twee landen, zijnde België en 

Duitsland. Dit is nuttig en belangrijk, in het bijzonder vanuit strategisch oogpunt. Daarnaast is Elia ook 

actief in (onder meer) de Verenigde Staten van Amerika, dit met een ander type van activiteit, zijnde 

als developer met een bijzondere kennis op het vlak van offshore activiteiten, onshore activiteiten en 

HVDC.  

Hij benadrukt dat de investering in de Verenigde Staten van Amerika een investering is op lange termijn 

die verder rijkt dan 2030. Verder onderlijnt hij dat sinds de aanstelling van President Trump er een 

vertraging is van offshore projecten in de Verenigde Staten van Amerika. De toekomst zal uitwijzen hoe 

lang deze vertraging zal aanslepen. De onshore projecten gaan echter wel door. Wat de hoogte van de 

investering betreft, deze is duidelijk beperkt in verhouding tot het hele CAPEX-plan van Elia. Om te 

weten hoeveel de investeringen zullen opbrengen, moet worden gewacht tot het ogenblik van de 

oplevering en verkoop van de projecten. Dit zal pas binnen een aantal jaren plaatsvinden.  

Vraag 5 (mondeling, tijdens de algemene vergadering gestelde vraag) 

Een aandeelhouder vraagt meer informatie over de vergoeding die werd betaald aan Chris Peeters 

naar aanleiding van zijn vrijwillig ontslag in 2023. 



 

 

Mevrouw Dominique Offergeld antwoordt dat alle bedragen die in 2023 aan Chris Peeters werden 

betaald in het kader van zijn werkzaamheden voor Elia, gedetailleerd zijn opgenomen in het 

remuneratieverslag over 2023. Dit remuneratieverslag 2023 werd door de Gewone Algemene 

Vergadering van mei 2024 middels een adviserende stemming goedgekeurd.  


